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Rada Miejska w Radoszycach 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

Protokół nr 18/2021 

Posiedzenie Komisji Finansowej Rady Miejskiej w Radoszycach odbyło się w dniu 
22 grudnia 2021 roku, zwołane na podstawie § 61 ust. 1 i 2 statutu Miasta 

 i Gminy Radoszyce (Dz. Urz. Województwa Świętokrzyskiego 2019 poz. 165;zm.: 
Święt. z 2020 r. poz. 3362) w związku z art.15 zzx ust.1 i 2.Ustawa z dnia 2 marca 

2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 
wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (tj. Dz. U. z 2021 r. poz. 2095 z późn. zm.) 

Posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Radoszycach odbyło się stacjonarnie, pomimo zwołania w trybie zdalnym za 
pośrednictwem wykorzystania przekazanych radnym środków komunikowania się 

na odległość.  

Obrady rozpoczęto 22 grudnia 2021 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 14:49 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięli udział zaproszeni goście: Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy 

Radoszyce Pan Grzegorz Pakuła. 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio-video  
z posiedzenia, które znajduje się w aktach Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Załącznikiem jest również wykaz czasów, zabierania dyskusji radnych oraz gości  

w posiedzeniu. 

Link do wykazu dyskusji: http://api.esesja.pl/player/151395/4af1de9a-
6ccc-4 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący poprosił o zalogowanie się i potwierdzenie obecności  
w programie esesja. 

Następnie Przewodniczący Pan Jacek Zaleśny przypomniał, aby chęć włączenia się 
do dyskusji zgłaszać wykorzystując funkcję „DYSKUSJA” w oprogramowaniu 

esesja. 

Obecni: 

1.Kaczmarczyk Jan 

2.Nieduziak Maciej 

3.Przyjemski Andrzej 

4.Sadowska Alina 

http://api.esesja.pl/player/151395/4af1de9a-6ccc-4
http://api.esesja.pl/player/151395/4af1de9a-6ccc-4
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5.Zaleśny Jacek 

6.Zimińska Krystyna 

7.Wiesława Król 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

Wyniki głosowania 

OBECNY: 7, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne: 

OBECNY (7) 

Jan Kaczmarczyk, Wiesława Król, Maciej Nieduziak, Andrzej Przyjemski, Alina 
Sadowska, Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska 

2. Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 17/2021 z dnia 15 grudnia 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 17/2021 z dnia 15 grudnia 2021 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:  

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Jan Kaczmarczyk, Wiesława Król, Maciej Nieduziak, Andrzej Przyjemski, Alina 
Sadowska, Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 

2.Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 17/2021 z dnia 15 grudnia 2021 roku. 

3.Przyjecie porządku obrad. 

4.Opracowanie planu pracy na 2022. 

5.Podsumowanie prac komisji w 2021 roku, opracowanie i zatwierdzenie 

sprawozdania. 
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6.Sprawy różne. 

7.Zakończenie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jan Kaczmarczyk, Wiesława Król, Maciej Nieduziak, Andrzej Przyjemski, Alina 
Sadowska, Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska 

4. Opracowanie planu pracy na 2022 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Maciej Nieduziak 

 Grzegorz Pakuła 

- Wiesława Król 

Radny Pan Maciej Nieduziak zwrócił uwagę na fakt że, plan pracy komisji jest 
powielany kolejny raz. W odpowiedzi padła sugestia skierowana przez Pana 

Dariusza Kwietnia, że co do planu pracy każdy z radnych może zgłosić swoją 
propozycję planu pracy przed danym terminem posiedzenia. Plan pracy podany  
w tej formie jest konieczny do zrealizowania, natomiast propozycje mogą być jak 

najbardziej zgłaszane w ciągu całego roku. 

Głosowano w sprawie: 

Opracowanie planu pracy na 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Jan Kaczmarczyk, Wiesława Król, Andrzej Przyjemski, Alina Sadowska, Jacek 
Zaleśny, Krystyna Zimińska 
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PRZECIW (1) 

Maciej Nieduziak 

5. Podsumowanie prac komisji w 2021 roku, opracowanie i zatwierdzenie 
sprawozdania. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jacek Zaleśny 

Głosowano w sprawie: 

Podsumowanie prac komisji w 2021 roku, opracowanie i zatwierdzenie 
sprawozdania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jan Kaczmarczyk, Wiesława Król, Maciej Nieduziak, Andrzej Przyjemski, Alina 
Sadowska, Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska 

6. Sprawy różne. 

Brak pytań oraz uwag. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie 
Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Radoszycach  

w kadencji 2018-2023. 

 

Przewodniczący Komisji 

Jacek Zaleśny 

  

1.Jan Kaczmarczyk ……………………………………………. 

  

2.Wiesława Król …………………………………………………. 
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 3.Maciej Nieduziak …………………………………………….. 

 

 4.Andrzej Przyjemski …………………………………………. 

  

5.Alina Sadowska ………………………………………………. 

 

 6.Krystyna Zimińska ………………………………………….. 

 

 

Przygotował(a): Longina Lewicka 
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Wykaz czasów zabierania głosu w dyskusji radnych oraz gości  

w posiedzeniu. 
 

 Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum 
 14:39Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 17/2021 z dnia 15 grudnia 2021 r. 
 14:39Przyjęcie porządku obrad 

 14:46Opracowanie planu pracy na 2022 rok 
 14:40 Maciej Nieduziak 

 14:43 Grzegorz Pakuła 
 14:48Podsumowanie prac komisji w 2021 roku, opracowanie i zatwierdzenie 
sprawozdania 

 14:49Sprawy różne 

 14:49Zakończenie posiedzenia 


